
                                      

 

 

Procés participatiu ‘Som de Barri’ 
Acta de la reunió de Centre 

 

Data: 25 d’abril de 2024, de 18 a 20 h 

Lloc: Oficina d’Atenció Ciutadana de l’Ajuntament 

Assistents:  7 persones (3 dones i 4 homes) 

Relatoria: Espai TReS · Territori i Responsabilitat Social 

 

Membres de l’equip de govern 

 

● Àlex Neira Marí - Alcalde 

● Carlos Sánchez Nicolau - 1r Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor 

d’Urbanisme, Habitatge i Protocol. 

● Josep Ruiz i Royo - 5è Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor de Servei 

Municipal d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública. 

 

Balanç general de la trobada 

 

La trobada va desenvolupar-se amb total normalitat, i els assistents van presentar una 

actitud constructiva a l’hora de discutir inquietuds i problemes amb cordialitat i proximitat. 

Totes les persones amb cita prèvia van assistir a la trobada, i també van assistir-hi dues 

persones sense cita prèvia. La trobada va començar a les 18 h i va acabar a les 20 h, i 

no es va produir cap incidència remarcable. 

 

Qüestions genèriques 

 

- Molèsties generades pels ocells (coloms), que embruten el balcó.  

 

Es parlarà amb el servei de sanitat per si es pot fer alguna cosa per evitar la proliferació 

de coloms i les molèsties associades. 

 

- Horaris dels bars i molèsties a clients i veïns per olors per consum de 

«porros».  

 

L’Ajuntament ho traslladarà a la Policia Local per fer-ne un seguiment i comprovar si es 

produeix algun incompliment d’horaris o de consum d’estupefaents.  

 

- Hi ha problemes d'estacionament al centre, especialment en horari comercial. 
 
La zona blava del centre serà de pagament (no amb disc horari, com fins ara) per afavorir 

la rotació i evitar la picaresca. 
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Punts clau del barri 

 

- Possibilitat de canviar la fira de lloc.  

 

No és viable. Ara mateix es fa a l’espai de sorra del passeig de Jaume Brutau. Està al 

costat de ca l’Alfaro, que és un escenari de festa major. 

 

- Respecte a la recollida de residus porta a porta, des del c. Cardenal Vives 

expressen molèsties pel punt de recollida de residus de la comunitat. 

 

S’estudiarà el canvi d’ubicació al lloc on estaven situats els contenidors soterrats.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Punt de recollida porta a porta 

al carrer Cardenal Vives, 2 
 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 

- Hi ha unes rajoles que es mouen a la vorera del c. Cardenal Vives. Vorera del  

costat gran. 

 

Les rajoles no generen perill, però l’Ajuntament s’ho anirà a mirar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Rajoles del carrer Cardenal 

Vives 
 

Font: Google Street View. 
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- Hi ha dos vehicles aparcats des de fa més de 3 mesos al c. Sant Sebastià 

cantonada amb passeig de les Moreres. 

 

La policia ha contactat amb els propietaris d’aquests dos vehicles semi abandonats, i 

tenen el compromís de retirar-los de manera immediata.  

 

- Defecacions de gos al passeig de la Riera, a les zones de sorra.  

 

S’han instal·lat papereres noves i dispensadors de bosses per a les defecacions, i s’està 

fent un seguiment de persones que no recullen. És una prova pilot, que es pot estendre 

a altres barris si es comprova el seu funcionament.  

 

- Eliminar estacionament en cordó al passeig Jaume Brutau, al costat dret, per 

millorar el barri. 

 
Es demana eliminar l’estacionament en cordó de la vorera del Labandària. Aquesta 
actuació ara mateix no es considera possible per part de l’Ajuntament, ja que ja hi ha 
hagut una recent eliminació de places d’aparcament a la zona. 
 

 

 

 

 

 
Estacionament en cordó al 

passeig Jaume Brutau 

 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

- Queixes per soroll del trànsit a l’av. Catalunya. 
 
Una de les mesures que es faran és col·locar un radar pedagògic per dissuadir l’excés 

de velocitat, i obtenir així dades per prendre mesures més endavant. Una de les mesures 

és una campanya de control de velocitat en diferents punts del municipi, amb radars i 

sancions.  

 

L’av. Catalunya es vol que sigui una zona pacificada de trànsit, però en tractar-se d’una 

via que connecta Mataró amb Sant Vicenç de Montalt, comporta algunes dificultats 

tècniques. Es proposarà a la Diputació de Barcelona de pacificar el trànsit al seu pas 

per Llavaneres (regulació de la velocitat). 
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- Proposta d’aplicar un horari de tancament al parc del Cardenal Vives. A les nits 
hi ha grups de joves que beuen i escolten música alta causant molèsties als 
veïns. 

 
Des de l’Ajuntament s’informa que se li posarà un horari de tancament com a la resta de 
parcs de la vila (Ca l’Alfaro...).  

- Al parc del Cardenal Vives es detecta una falta de neteja de la pinassa, que 
genera brutícia i comporta un elevat risc d'incendi.  

És un parc que té molts pins, i la pinassa no es recull. Es va parlar amb el regidor de 
parcs (Josep Ruiz) per veure amb quina periodicitat es fa i valorar treure la pinassa de 
les zones enjardinades.  
 

 

 

 

 

 

 

 
Pinassa al parc del Cardenal 

Vives 

 

Font: Google Street View. 
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- El passeig d’en Llull no és accessible. 

 

Hi ha un projecte bàsic que s’ha de transformar en un projecte executiu perquè el 
passeig d’en Llull sigui accessible. Les voreres són estretes i amb obstacles (pals 
d’electricitat, fanals...). Es transformarà en plataforma única per guanyar més espais per 
als vianants.   
 

 

 

 

 

 
Situació del passeig d’en Llull, 

9. Voreres estretes i amb pals 

d’electricitat. 
 

Font: Google Street View. 
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- Projecte de millora del passeig de les Moreres. 

 

S’ha treballat en un projecte bàsic de millora del passeig, i es farà un projecte executiu 

més endavant. El projecte consisteix a substituir el clavegueram i refer la superfície amb 

més espai per a vianants. Ja és de plataforma única, però hi ha una invasió de vehicles 

que redueix l’accessibilitat de la ciutadania. Proporcionalment, el carrer destina més 

espai a aparcament i circulació per a vianants.  

 

A Llavaneres hi ha diversos projectes de renovació del clavegueram, es començarà per 

les Monges.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Passeig de les Moreres,22 

 

Font: Google Street View. 
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- Desperfectes per aparcament de cotxes al passeig de les Moreres, als murs de 

les finques privades. 

 

Els vehicles que aparquen en diagonal impacten sobre el mur i cau la pintura i el guix 

del mur. S’hi posaran topalls de goma, tipus carril bici.  

 

 

 

 

 

 

 

 
Desperfectes als murs de 

finques privades al passeig de 

les Moreres, 1 

 

Font: Google Street View. 
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- Les jardineres del c. de Munt, estan en mal estat. 

 

Hi ha un compromís dels comerciants de tenir cura d’aquestes jardineres, que es va 

assumir en el moment d’instal·lar-se. Malgrat això, alguns comerciants no n’han tingut 

cura. Aquesta qüestió es tractarà en futures reunions amb els comerciants.   

 

- Aparcament de la finca de can Bartrès.  
 
Solar privat amb un ús provisional d’aparcament. El propietari del solar té un projecte 
que ja té els permisos municipals, i quan es decideixi tancar-lo es perdrà aquest ús 
d’aparcament.  
 

 

 

 

 

 
Aparcament del restaurant de 

la Masia Bartrès 

 

 

Font: Google Street View. 
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- Què hi ha pensat fer amb la ex-casa del capità general (Torre Massorrà)? 

 

Es va mantenir una reunió amb els representants del Ministeri de Defensa, una reunió 

molt positiva en què es va constatar que el Ministeri està predisposat a l’entesa per 

promoure activitats culturals i educatives en aquest espai. 

 

Els tècnics valoren que les obres d'adequació tenen un cost d'1,2 milions d'euros. S'està 

estudiant la possibilitat que més endavant hi vagi la ràdio o una sala d'actes. Els concerts 

que a l’agost es feien als patis de Can Caralt es faran a la Torre Massorrà, perquè 

disposa de més espai.  

 

 

 

 

 

 

 
Torre Massorrà  
 

Font: Fotos de Google Street 

View: Palisandro David 

Gamez. 
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Valoració de les trobades per part de les persones assistents 
 

En finalitzar les trobades, es va distribuir un full de valoració. S’hi demanava també el 

canal pel qual s’havien assabentat de la trobada, i també dades sobre el gènere i l’edat. 

A continuació es presenten els resultats obtinguts al barri del Centre, on es van recollir 

6 formularis (un per torn). Destaca la satisfacció general amb les trobades, amb una 

majoria de persones que manifesten estar “molt satisfetes”.  

 

 
 



                                      

 

Mapa dels punts esmentats durant les trobades 



                                      

 

 

Recull de fotos 

 

  
  

  
  

  
  

  

 

 

 

 

 

 

 

 


